
Z ZASEDANJ SKUPŠČINSKIH ZBOROV 24. NOVEMBRA

Sejali so le v zboru
krajevnih skupnosti

Predstavniki skupščinskih zborov so skli-
cali ločene seje za sredo 24. novembra. Toda
po polurnem čakanju sklepčnosti v družbe-
nopolitičnem zboru niso dočakali. Zbor
združenega dela je z zasedanjem pričel. Med
sprejemom dnevnega reda je poslanec An-
ton Lečnik dal pobudo, da se skliče skupna
seja na kateri naj se obravnava in sprejme
pobuda za enodomno skupščino. Tudi Bran-
ko Cvelbar se je zavzel za skupno zasedanje,
saj vsi trije zbori obravnavajo isti dnevni red
in bi bilo tako odločanje racionalnejše. Po-
tem pa je zmanjkalo električnega toka, seja
je bila prekinjena nato pa nesklepčna.

Problemov s sklepčnostjo pa ni bilo v zbo-
ru krajevnih skupnosti, kjer pa je bila raz-
prava kar pestra že pred samim sprejema-
njem dnevnega reda. Poslanec Jože Kuralt
(KS Tomišelj) je z argutnentirano razpravo
podal predlog, naj se seja preloži za nekaj
tednov, saj je potrebno obvezno na dnevni
red uvrstiti osnutek komunalnega plana za
naslednje leto. če občinski izvršni svet tega
ni sposoben pripraviti, pa naj to obrazloži.
Aleksander Marinko (KS Barje) pa je opo-
zoril, da je bila skupščini, njenemu predsed-
stvu in izvršnemu svetu že precej časa nazaj
posredovana pobuda skupine poslancev
o delovanju skupščine kot enega zbora, ven-
dar še vedno ni uvrščena na dnevni red
zborov. Zato je predlagal, da predsednik
občinske skupščine čimprej skliče skupno
sejo, na kateri bodo poslanci sprejemali to
pobudo in v zvezi z njo spremembo statuta
ter s tem omogočili normalno delo skupšči-
ne, ki je ne bo več obremenjevala nesklepč-
nost. Na to mu je odgovoril predsednik Bo-
gdan Bradač in ponovno povedal, da je bilo
že ničkoliko slicev skupnih sej, ki niso bile
sklepčne zaradi obstrukcij enih ali drugih
strank. Ob tem je poudaril, da ne vidi razlo-
gov, zakaj bi to sejo zbora KS odložili. Po-
novno je razpravljal Jože Kuralt in opozoril,
da sklicana seja ni zadovoljivo pripravljena,
sploh pa se mu je postavilo etično vprašnje,
ali razpravljati ali ne, če sta se ostala dva
zbora razšla. Zvone Jerman (KS Rožna do-
lina) pa je bil drugačnega mnenja. Menil je,
da seja ni slabo pripravljena. Strinjal se je,
da bi bil čas za obravnavo komunalnega
programa za naslednje leto, ne pa postavljati
pod vprašaljivo sejo, na katero so poslanci
prišli, da jo bodo opravili. Tudi Vojka Toni

(KS Peruzzi) je menila, da je osnovna dolž-
nost poslanca, da se sej udeležuje in na njih
sodeluje ter kar se da uspešno opravlja svoje
delo. Pojasnilo o tetn, zakaj zbori zasedajo
ločeno, je poslancu Marjanu Keršiču (KS
Murgle) dal Bogdan Bradač. Poslanec KS
Brdo Rado Čope je pozval poslance, da
sprejmejo kar imajo na dnevnem redu, Ciril
Stanič (KS Kolezija) je prav tako menil, da
sejo opravijo, pripravi pa naj se seja o komu-
nalnem programu, pri čemer je potrebno
imeti v vidu, da bo občina glede na potrebe
dobila dovolj stredstev. Jože Kuralt je nato
predlagal, da sprejmejo obravnavo prvih pe-
tih točk dnevnega reda. Poslanci so nato
o tem in o predlaganem dnevnem redu gla-
sovali. Več glasov so namenili predlagane-
mu dnevnemu redu. Seja se je pričela. Po
sprejemu zapisnika so brez obravnave, le
z nekaj vprašanji Janeza Tomšiča iz Brezovi-
ce, sprejeli odloke o prostorsko ureditvenih
pogojih za planske celote V8-Dobrova, V9-
Skofljica, V12-Pijava Gorica, V13-Želimlje.
Sprejet je bil tudi predlog zazidalnega načrta
za del območja urejanja VPl/2 Rudnik - to-
rej za takoimenovano industrijsko cono. Ob
tem je Ciril Stanič resno in odgovorno opo-
zoril na aktivnosti ob pridobivanju bodočih
investitorjev in se zavzel za prihodnjo nave-
zanost na železniške povezave. Poslanci so
nato poslušali informacijo o polletnem go-
spodarjenju, več razprave pa je bilo ob pred-
logu odloka o spremembi šolskega okoliša
za OŠ Livada. Upravičeno je poslanka Joži-
ca Zrim iz KS Zeleni log opozorila na smotr-
nost predlaganega okoliša, ki bo zajel otro-
ke iz območja izjemno nevame Ceste dveh
cesarjev, kjer ni poskrbljeno za osnovno var-
nost, kar pa jim sedanje obiskovanje kolezij-
ske šole omogoča. Clanica sveta šole ga.
Prelovškova pa je opozorila na to, da bi bilo
smotrnjeje šolski okoliš razširiti na del Ope-
karske ceste in Stranske poti. Z veliko veči-
no pa so poslanci nato sprejeli osnovni pred-
log, poleg pa tudi pobudo Marjana Keršiča,
da se nemudoma pristopi k ureditvi promet-
no varnih poti za šolarje iz območja KS
Zeleni log.

Zbor krajevnih skupnsoti je sprejel vrsto
predlaganih kadrovskih imenovanj, ki jih je
predlagala skupščinska komisija za volitve in
imenovanja.


